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Abstract (en)
The explosive charge (3), equipped with a cover (4) which forms the nose cone of a projectile on detonation, has a thin dome (5) which is attached
to the charge casing (2) by fixings (6) and applied against the outer surface of the cover, the fixings passing through a circular rim (5a) on the dome.
In a variant of the design the dome can be attached to the charge casing via a deformable ring with regularly-spaced spring-loaded concentric
tongues, or a layer of a compressible material.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une charge formée (1) comportant un chargement explosif (3) disposé dans une enveloppe (2) et sur lequel est appliqué
un revêtement (4) destiné à être mis en mouvement par la détonation de l'explosif, cette charge est caractérisée en ce qu'elle comporte une
coupelle mince (5) rendue solidaire de l'enveloppe (2) par des moyens de liaison (6) et qui est appliquée sur une surface externe du revêtement (4).
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